
Grundejerforeningen Mestervejene Referat 

Bestyrelsesmøde nr. 1 den 09. maj 2022 kl. 19:00 hos Brian Møller. 

Deltagere i mødet: 

Formand: Ejvind Bodal, EB 

Kasserer: Brian Møller, BM 

Næstformand: Per Lund Petersen, PLP      

Bestyrelsesmedlem: Henrik Lund, HL 

Bestyrelsesmedlem: Victoria Nielsen, VN   afbud 

Suppleant: Lars Elley, LE 

Suppleant: Søs Wetlesen, SW    afbud 

1. Orientering fra formanden:  

LE blev budt velkommen i bestyrelsen vi håber på et rigtig godt samarbejde.  

Generalforsamlingen 2022 gik godt der var en god stemning. Desværre var der to af foreningens 

medlemmer der ikke var enige om træfældningen ved legepladsen på Hyttemestervej og det blev til et 

personligt angreb på EB.  

PLP er i gang med at udskifte stråtaget på legehuset som er opsat på legepladsen, der kommer 

tjærepap på huset. 

LE fortalte at vi har/havde ubudne ”gæster” i vores område specielt ved legehuset og plads ved 

transformerstationen. Det så ud til at der foregik handel med stoffer, politiet har været på stedet og 

været i kontakt med en person. Vi håber at det har sat en stopper for problemet.  

 

2. Økonomi v/ BM 

Drift konto kr. 299.208,08     Asfalt konto kr. 103.292,55 

Der bliver overført kr. 35.000,00 til asfalt konto fra drift konto, skulle have været overført i 2021 

Der bliver overført kr. 35.000,00 til asfalt konto fra drift konto ifølge GF 2022 

Overføres snarest muligt. 

 

3. Konstiturering efter generalforsamlingen 2022 

Formand:                    Ejvind Bodal 

Næstformand:           Per Lund Pedersen  

Kasserer:                     Brian Møller 

Bestyrelsesmedlem: Henrik Lund  

Bestyrelsesmedlem: Victoria Nielsen 

Suppleant:                  Lars Ellye 

Suppleant:                  Søs Wetlesen 



 

 

 

4. Referat fra GF 2022  

Referatet blev gennemgået og underskrevet. Der mangler underskrift fra dirigenten og VN, EB får 

de sidste underskrifter på referatet og HL lægger det på foreningens hjemmeside. 

Alle foreningens medlemmer skal have en kopi af referatet samt en liste over bestyrelsen. 

 

5. Forslag som blev vedtaget 

Der er mulighed for at søge Trykfonten men der er en tidsfrist på som er den 1. september. 

EB prøver også at høre Anders Sørensen som arbejder hos Falck. 

EB tager kontakt til Hjerteforeningen, om de har mulighed for at hjælpe med hjertestarter. 

Vedrørende fældning af træer imellem vej og fortov: BM tager kontakt med Foli angående et tilbud 

på sagen. Vi prøver også at få et tilbud fra Anders, Hyttemestervej 3, Anders kan muligvis være 

behjælpelig med saltning af vejene til vinter. 

 

6. Eventuelt  

 

7. Næste møde 

 

Torsdag den 29. september kl. 19:00 hos Henrik, Slibemestervej 8 A 

 


